
Bestuursvergadering RC Ducks 

Datum/Tijd: 20/02/2024 20:00| Locatie Clubhuis/TEAMS 

Soort bijeenkomst Bestuursvergadering 

Voorzitter  Steven Soederhuizen 

Secretaris Marjo van den Broek 

  

  
 

Aanwezig:  

Lars van  Beek, 

Marjo van den Broek, 

Steven Soederhuizen 

 

Gasten: Bjorn van Beek en Matz Kemna 

 

Afwezig:  

Notulen 

Opening, vaststellen agenda, goedkeuring notulen 

De vergadering wordt om 20:05 geopend.  Het bestuur keurt de notulen van januari goed. 

 

Mededelingen 

Steven praat het bestuur bij m.b.t. de senioren. Zij gaan op dit moment even wat minder voortvarend als 

gevolg van een aantal factoren: 

• Het aantal blessures waar het team nog last van heeft. 

• Na een aantal weken vrij moet het ritme weer worden opgepakt. 

• Wat rolonduidelijkheden m.b.t. managementtaken.  

•  

Bestuurlijk/Algemeen 

Beleidsplan veilige sport 

Marjo geeft aan dat de gedragscode inmiddels op de website is gepubliceerd.  Er is een nieuwe tab 

“beleid/veiligheid. Marjo heeft de nieuwe gegevens ook doorgegeven i.h.k.v. gratis VOG’s voor 

vrijwilligers en zal nagaan of goedkeuring is gegeven. 

 

Financieel 

Geen opmerkingen. 

 

Facilitair 

Verduurzaming – bijdrage Rabobank 

Lars heeft 1 feb een gesprek gehad met de gemeente. Zij geven aan geen budget te hebben om bij te 

dragen aan de LED verlichting voor het veld.  Marjo meent te herinneren dat de gemeente eerder heeft 

toegezegd in het nieuwe jaar dit in de budgetten op te nemen. Zij zal de notulen erop nakijken.  

 

Parkeerterrein 

Er is een gezamelijke brief gestuurd naar de gemeente vanuit 4 verenigingen m.b.t. klachten over de 

staat van het gemeenschappelijke parkeerterrein. Er is nog geen response op ontvangen. 

 

Picnick tafels 

De 3 picknick tafels zijn inmiddels geleverd en voor 2 ervan zijn sponsoren gevonden in Lars en de Cv100.  

Het bestuur besluit om voor de laatste tafel ter sponsoring 5 delen @Eur 150 per stuk aan te bieden. 

Marjo en Steven committeren zich ieder aan een deel. Er zijn nog 3 delen beschikbaar.  

 

Technisch 

De voorbereidingen voor het volgende seizoen gaan begin.  Het onderwerp zal op de volgende 

vergadering worden geagendeerd. Marjo zal nagaan bij Vincent hoeveel leden er zijn bij de Cv100.  

 

Bjorn en Matz zijn aangesloten bij het gesprek over ledenwerving. Steven communiceert het belang van 

maximale inzet op de jeugd en dat er ook met Joost Kuppens (Money Moves) gesprekken zijn. Train de 
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trainer sessies zijn belangrijk om de ambitie waar te kunnen maken. Het bestuur bespreekt of buurtsport 

een bijdrage kan leveren door b.v. een aantal dagen per jaar rugby training op scholen te verzorgen 

wat gevolgd kan worden door een jaarlijks evenement zoals een schooltoernooi. 

 

Lars vraagt of het TBM kader voldoende is indien de ledenwerving succesvol is? Hij vindt het belangrijk 

dat leden bij Ducks blijven en niet overstappen naar Oysters als gevolg van gezamelijke trainingen. Bjorn 

geeft aan dat er mooie gezamelijke trainingen en toernooien zijn.  De committment is een belangrijke 

factor voor het bestuur om het budget dat door Matz en Bjorn wordt gevraagd goed te keuren. Steven 

en Lars zullen ook in gesprek gaan met het bestuur van Oysters Bjorn geeft aan dat een aantal ouders 

erg positief reageren op de faciliteiten bij Ducks. Bjorn zal zorg dragen voor de communicatie m.b.t. het 

event op 15 mei. Lars geeft aan dat ouders goed moeten worden opgevangen.   

 

Het bestuur keurt het plan en het budget goed onder voorwaarden: 

• Het ziet graag iedere 4 weken een voortgangsrapportage tegemoet. 

• Matz en Bjorn committeren zich tot einde volgend seizoen. 

 

Marjo zal voor de vergadering van 2 april de eerste terugkoppeling op de agenda zetten. 

 

Steven zal contact opnemen met Vincent om te toetsen of zij (een deel van) het budget voor de 

rekening van de Cv100 willen nemen. 

 

 Event kalender 

Munsel/Selissen event juni 2024 

Marjo communiceert dat de volgende vergadering van de sportverenigingen met de Stichting WMS op 

maandag 26 februari zal zijn. Het programma ziet er interessant uit en het lijkt erop dat er 2 activiteiten bij 

ons veld zullen worden georganiseerd. Marjo deelt met Matz en Bjorn dat dit misschien past in hun 

wervings programma. 

 

Lars geeft aan dat we weinig organiseren rondom de six nations wedstrijden. Het bestuur besluit om op 

zaterdag 16 maart wat te organiseren.  Lars zal dit op zich nemen. 

 

Communicatie 

Geen punten ingebracht. 

 

Actielijst 

Een aantal acties is afgerond en nieuwe worden toegevoegd. 

 

Wvttk 

Gasten volgende vergadering 

Het bestuur besluit om Max uit te nodigen voor 5 maart om na de training het bestuur bij te praten over 

de plannen voor Ameland. Het bestuur wil ook Heiko uitnodigen. Steven zal beide uitnodigen. 

 

Bjorn en Matz zullen 2 april weer bij de vergadering aansluiten om een terugkoppeling te geven over het 

ledenwervings initiatief. 

 

Besluiten 

▪ Budget goedgekeurd voor ledenwerving 

 


